主日学家庭反馈单

保罗的兴衰 第3课 以色列的第一位王

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容,并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。

所学内容:



今天我们看到,扫罗作王的开始是谦卑的,他依靠神赐给他带领的能力。但很快我们也看到,扫罗开始自满,自我陶醉,不再依靠神,而是依靠自己的力量来带领百姓。神一次又一次地给扫罗悔改的机会,但扫罗却执意拒绝神,选择凭眼见而行,而不是凭信心跟随神。(参考经文:撒母耳记上 11:1–11,13:5–6,14:1–23,15:1–31)

牢记神的话语:



有人靠车,有人靠马,但我们要提到耶和华我们神的名。 -诗篇 20:7

请帮助孩子在这一周把这节宝贵的经文背下来,并一起讨论:为什么把最终的信任交给神 是如此重要?



建议的亲子活动:

在这一周里,花一些时间和孩子一起留意:我们生活中信任了哪些东西?比如:飞机、药物、银行、政府、科技……这些事物都有可能让我们失望,但神永远不会失信。



每天的祷告:

亲爱的神,求祢帮助我们把信心放在祢身上,无论大事小事,都能寻求祢和祢的智慧来做决定。保守我们不骄傲,让我们的生活方式能荣耀祢。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today, we saw how Saul's reign as King started out humbly as he relied on God to empower him as a leader, but all too soon we saw how Saul became enamored with himself. He then began to rely on his own strength to lead the people, instead of on God's. God gives Saul numerous opportunities to repent, but Saul blindly continues to reject God and walk by sight rather than by faith. (Scripture used: 1 Samuel 11:1-11, 13:5-6, 14:1-23, 15:1-31)



Words to Remember:

"Some trust in chariots and some in horses, but we trust in the name of the LORD our God." Psalm 20:7 NIV

Help your child memorize this key Bible passage in the upcoming week. Discuss why it is important to place your ultimate trust in the Lord.



Suggested Parent/Child Activity:

Throughout the week take time to point out various things in which we place our trust. Things such as airplanes, medicine, banks, government, technology. All of these things can fail us, but God never will.



Daily Prayer:

Dear God, please help us place our trust in You. Help us seek You and Your wisdom for the all the decisions we make both large and small. Keep us from becoming proud and let us honor You by the way in which we live. Amen.